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Motion: Det är dags att börja webbsända 

kommunfullmäktiges sammanträden. 
 
Sala kommun är en stor kommun. Avståndet mellan tätorten och 
det flertalet kommuninvånare är förhållandevis långt. Det 
geografiska avståndet är sannolikt en av orsakerna att allmänhetens 
besöksfrekvens i fullmäktige är låg.  

Även om man är intresserad av vad som händer i vår kommun så 
är man, med dagens dieselpriser och den tid det tar, inte beredd att 
köra ner till rådhuset för att delta. 

En annan orsak är det digitala avståndet. Dagens Salabor är mer 
och blir ännu mer digitala nu för tiden. Medborgarna förväntar sig, 
med rätta, att viktiga sammanträden som kommunfullmäktige ska 
kunna följas digital via webbsändning med ljud och bild.  

Det här är också någonting som en stor del av Sveriges kommuner 
redan genomfört. Det är dags att Sala kommun också tar detta steg 
mot digitalisering för förenklad insyn och ökat 
medborgarengagemang.  

Den teknik som behövs finns och har under senare tid blivit 
mycket billigare än tidigare. Lösningar för automatisk textning och 
andra tillgänglighetsåtgärder finns också att använda och bör 
utredas för införande.  

Men initialt bör kommunfullmäktige besluta att starta upp 
webbsändningar och publicering av dessa på vår hemsida så snart 
som möjligt.  

 

Mot den bakgrunden yrkar jag därför att kommunfullmäktige 
beslutar: 

- att webbsändningar av fullmäktige med ljud och bild 
påbörjas snarast möjligt, samt. 
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- att fullmäktige uppdrar tilldemokratiberedningen att utreda 
förutsättningarna för textning och andra relevanta 
tillgänglighetsåtgärder av dessa webbsändningar och föreslå 
hur dessa kan implementeras. 

 

Erik Hamrin, (M) Oppositionsråd 

Magnus Edman (SD), ledamot kommunstyrelsen 

Hanna Westman (SBä), ledamot kommunstyrelsen 

Magnus Holm (KD), gruppledare 

 

 

 

 

 


